
Uitkomsten commissie Stadsbeheer d.d. 14 juni 2007 
 
07-04-01 Opening 

De voorzitter verwelkomt de twee nieuwe commissieleden, de heren C. Post 
(Burgerbelang) en J.L.M. Schouten (CDA) en stelt de nieuwe beleidsmedewerker 
Stadsbedrijf Ko Wever voor. 

 
07-04-02 Publieksrondvraag / spreekrecht 
  Wordt geen gebruik van gemaakt. 
 
07-04-03 Mededelingen 
  Geen 
 
07-04-04 Actieve informatie vanuit het college / WGR 
  Geen 
 
07-04-05 Vaststelling verslag d.d. 10 mei 2007 

GroenLinks merkt naar aanleiding van het onderwerp bestickering van 
afvalcontainers op, dat de gemeente Alkmaar de afvalcontainers onlangs heeft 
voorzien van stickers met een barcode. Wellicht dat de wethouder informatie kan 
inwinnen bij Alkmaar. Wethouder H. v.d. Heiligenberg geeft aan te bezien of de 
gemeente Alkmaar al benaderd is.   aktie H.v.d. Heiligenberg 
 
Het verslag wordt zonder op- of aanmerkingen vastgesteld. 

 
07-04-06 Beleidsmatige aspecten voorjaarsnota 2007 m.b.t. het werkterrein van de  

commissie SB 
De heer S. Kuin (stafmedewerker Stadsbeheer) heeft sheets voorbereid aan de 
hand waarvan de betreffende hoofdstukken uit voorjaarsnota behandeld worden. 
 
verfraaiing rotondes: 
Burgerbelang geeft aan dat de verfraaiing niet gepaard mag gaan met reklame-
uitingen. 
CDA doet suggestie om oude landbouwwerktuigen als thema te gebruiken. 
 
2.1. Meer BOA-uren: 
H.O.P. vraagt hoeveel procent van de BOA-uren wordt besteed aan 
parkeerbeheer. H. van den Heiligenberg zal dit nagaan.  

actie H.v.d. Heiligenberg 
  2.3. Parkeernorm: 
  Commissie geeft aan dat de raad in september met een initiatief komt. 
 
  2.5. Herinrichting wijken voortvarend ter hand nemen: 

De aangegeven wijkcodering is onduidelijk voor de commissie. S. Kuin geeft aan 
de wijkcodering beschikbaar te stellen voor de commissieleden.  actie S. Kuin 
 
Een voorstel voor het uitstel van Edelstenenwijk deel C1 komt in september naar 
de commissie.      actie H.v.d. Heiligenberg 
 
5.1. Zwaar verkeer uit woonwijken weren o.a. door overleg met werkgevers: 
Mw. Bol / GroenLinks geeft aan dat vuilophaalwagens in haar wijk aangesproken 
zijn op hun rijgedrag. Dat heeft geen effect gehad. H. v.d. Heiligenberg geeft aan 
dat met de chauffeurs uitgebreid over hun rijgedrag is gesproken. Zij moeten juist 
een voorbeeld zijn. N.a.v. de opmerking van mw. Bol neemt hij e.e.a. opnieuw op 
met de chauffeurs.     actie H.v.d. Heiligenberg 
 



5.2. Mogelijkheden voor het stoppen van chemische onkruidbestrijding 
onderzoeken: 
GroenLinks vraagt of de proefveldjes al in gebruik zijn genomen en welke vier 
methoden daar worden onderzocht. De wethouder gaat dit na. 
       actie H.v.d. Heiligenberg 
 
5.7. Plan van aanpak milieu-educatiecentrum in HHW-Zuid: 
N.a.v. een vraag van de VVD, geeft de wethouder aan dat de doelstellingen van 
een milieu-educatiecentrum duidelijk worden gemaakt in een vooorstel dat in 
september gereed is. 

 
07-04-07 Rondvraag en sluiting 

CDA: Bij de halfpipe in het Stadspark wordt door een bewoner na 24.00 uur veel 
overlast geconstateerd. Deze vraag zal het CDA opnieuw aan de orde brengen in 
de commissie Middelen. 
 
CDA: Bij asfalteringswerkzaamheden in De Noord worden alle kruispunten tegelijk 
afgesloten, terwijl de bereikbaarheid bij een gefaseerde afsluiting beter is. 
De wethouder geeft aan dat het Ingenieursbureau daarvoor de afwegingen maakt 
in het kader van overlast en kosten. Hij zal nagaan of over de afwegingen in De 
Noord meer bekend is.    actie H.v.d. Heiligenberg 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.10 uur. 
 

 
   


